
 

Protokół Nr 5 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji 
Rady Miasta Zgierza 

z dnia 4 lipca 2024 roku 

 
 

Posiedzenie prowadził Piotr Matuszewski Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, 
Sportu i Rekreacji Rady Miasta Zgierza. 

 
Listy obecności stanowią załączniki nr 1 i 2 do protokołu. 

 
Proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia 

2. Uwagi do porządku obrad 

3. Wybór przewodniczącego/przewodniczącej Komisji przyznającej stypendia 

edukacyjne. 

4. Zakończenie posiedzenia 

Pkt 1 

Otwarcie posiedzenia 

 
Przewodniczący Komisji Piotr Matuszewski na podstawie listy obecności stwierdził 

quorum i otworzył posiedzenie Komisji. Przywitał radnych oraz gości. 

 

Pkt 2 
Uwagi do porządku obrad 

 
Radny A. Piłacik poprosił aby wcześniej informować o posiedzeniach 

Przewodniczący Komisji P. Matuszewski powiedział, że jest to wyjątkowa sytuacja, 

ze względu na pismo które wpłynęło w dniu wczorajszym, celem wybrania 

przewodniczącego Komisji z terminem do dnia jutrzejszego. 

Radny Ł. Wróblewski odczytał regulamin. 

Radny A.Piłacik powiedział, że przewodniczący Komisji sportu był przewodniczącym 

komisji.  

Brak dalszej dyskusji. 

 

 

 
 



 

Pkt 3 

Wybór przewodniczącego/przewodniczącej Komisji przyznającej stypendia 
edukacyjne. 

 

Przewodniczący Komisji P. Matuszewski zapytał radną Alinę Łęcką-Andrzejewską czy 

wyraża zgodę na funkcję przewodniczącej. 

Radna wyraziła zgodę. 

Przewodniczący zapytał Radnego Łukasza Frątczaka czy wyraża zgodę. 

Radny nie wyraził zgody. 

Przewodniczący Komisji P. Matuszewski poddał pod głosowanie wybór Łęckiej 

Wynik głosowania: za - 4, przeciw - 0, wstrzym. - 3.  

Radna Alina Łecka- Anedrzejewska została wskazana na przewodniczącą Komisji 

przyznającej stypendia edukacyjne. 

Radny Ł. Wróblewski, powiedział że Przewodnicząca powinna zorganizować 

spotkanie Komisji i zasugerował aby był to następny piątek bądź czwartek.  

Radna A. Łęcka-Andrzejewska wybrała piątek 8:15. 

Przewodniczący Komisji P. Matuszewski przeszedł do kolejnego punktu porządku 

obrad 

 

Pkt 4 
Zamknięcie posiedzenia 

 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Komisji zamknął 

posiedzenie. 
 

 
Protokołowała 

 

Martyna Dawidzka  


